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Voortbestaan dagbesteding demente ouderen in Hilversum 

In de Collegebrief van 13 oktober met als onderwerp Inkoop Sociaal Domein stelt u 
dat met de inschrijving van ca. 90 zorgaanbieders voor de contracten vanaf 2021, 
naar uw oordeel de continuïteit van de zorg voor Hilversummers met een WMO 
indicatie ook na 1 januari 2021 blijvend gegarandeerd is. 

Sinds enkele dagen blijkt echter dat deze continuïteit van zorg zeer onzeker is. Het 
College heeft de kwaliteitseisen voor dagbesteding opgeschaald terwijl de kosten 
juist moeten worden verlaagd. Een direct gevolg is dat de dagbesteding voor oudere 
Hilversummers met dementie na 1 januari 2021 niet meer door dreigt te kunnen 
gaan. 

ADVIES 

Hilversums Belang maakt zich zorgen over de groep Hilversummers die door deze 
bezuinigingen in de zorg verstoken zullen gaan zijn van dagbesteding. De 
vereenzaming onder ouderen is een groeiend probleem dat bij het wegvallen van 
dagbesteding nog pregnanter wordt. Ook de druk op onbetaalde mantelzorgers 
dreigt ongekend hoog te worden. 

Hilversums Belang adviseert het College de garantie, zoals door haarzelf gegeven in 
de brief van 13 oktober, op een fatsoenlijke manier waar te maken. Wij verwachten 
dat het College de Raad direct informeert over de wijze waarop het College de 
continuiteit van de zorg voor inwoners met een WMO indicatie voor dagbesteding in 
de komende periode garandeert. 

VRAAG: 

 Bent u het met ons eens dat de groep demente ouderen met een WMO 
indicatie voor dagbesteding deze dagbesteding daadwerkelijk moet krijgen?

 Bent u het met ons eens dat de zorgplicht voor deze groep bij de gemeente 
ligt?

 Garandeert u dat demente ouderen met een WMO indicatie voor 
dagbesteding ook na 1 januari 2021 deze dagbesteding blijft krijgen? 

 Garandeert u dat deze dagbesteding door gekwalificeerde aanbieders in 
Hilversum behouden blijft, ook na afloop van mogelijke uitloopovereenkomsten 
met huidige aanbieders?



 Kunt u aangeven om hoeveel oudere, demente Hilversummers met een WMO 
indicatie voor dagbesteding het gaat?

 Bent u het met ons eens dat specialistische zorg voor demente bejaarden 
door gekwalificeerd personeel moet worden uitgevoerd?

 Gaat u zich inzetten om de bestaande inkoopafspraken versneld zodanig te 
laten aanpassen dat aanbieders de juiste ruimte krijgen om gespecialiseerde 
zorg aan inwoners te bieden? 

Bij voorbaat dank voor een tijdige beantwoording van deze vragen. 

Fractie Hilversums Belang,

Henk Blok


